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Geachte voorzitter/leden, 
 
Voortgang 
In onze brief van 15 mei 2009 hebben wij concrete voorstellen gedaan in het kader 
van de Drentse versnellingsagenda, met betrekking tot het verzachten van de econo-
mische crisis in onze provincie. Afhankelijk van de aard, duur en gevolgen van de 
crisis zijn wij van mening dat het voorgestelde pakket van maatregelen en projecten 
periodiek (driemaal per jaar) gemonitord dient te worden. Hierdoor hebben wij de  
mogelijkheid om het gevoerde beleid desgewenst bij te stellen en de provinciale  
ambitie af te zetten tegen de economische situatie van dat moment. 
 
Wij stellen u daarom voor om de Drentse versnellingsagenda mee te nemen in de 
reguliere begrotingscyclus om u op de hoogte te houden van de actuele stand van 
zaken. Aan de halfjaarlijkse bestuursrapportages voegen wij een inhoudelijke para-
graaf over de Drentse versnellingsagenda toe. Daarnaast willen wij een extra rappor-
tage uitbrengen in januari/februari. Wij zijn voornemens - zoals ook gebeurd is bij het 
opstellen van de versnellingsagenda - om periodiek externe deskundigen in te scha-
kelen om ons te adviseren over de economische situatie en de gevolgen hiervan.  
 
Maatregelen en projecten 
Een van de voorstellen die wij gedaan hebben is het stimuleren van de stagnerende 
woningbouw. Op dit moment is er een pakket van maatregelen opgesteld in samen-
werking met de andere betrokken partijen, zoals gemeenten en woningcorporaties, 
dat nader besproken dient te worden. Na de zomer zullen wij een uitgewerkt voorstel 
ter stimulering van de stagnerende woningbouw aan u voorleggen. 
Daarnaast hebben wij u voorstellen gedaan met betrekking tot monumentenzorg.  
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Het betreft hier de volgende projecten: 
1. oude kerken 
2. herbestemming agrarisch en industrieel erfgoed 
3. vitalisering Veenhuizen  
 
Onze inzet was bij deze projecten mede gebaseerd op de mogelijkheden van cofinan-
ciering door het rijk. Voor deze drie maatregelen hebben wij gerekend met een eigen 
investering van € 2,8 miljoen en een geschatte cofinanciering door het rijk van respec-
tievelijk € 678.250,--, € 759.000,-- en € 1.000.000,--. Inmiddels ziet het perspectief er 
qua cofinanciering anders uit, dan toen wij de versnellingsagenda opstelden. 
Hoewel het rijk in eerste instantie vanuit de verschillende ministeries € 90 miljoen in 
wilde zetten voor investeringen in rijksmonumenten, is dat uiteindelijk € 20 miljoen 
geworden. Dit bedrag komt alleen vanuit het Ministerie van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap (OCW). De aangekondigde € 70 miljoen vanuit het Ministerie van Volks-
huisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer (Wonen, wijken en integratie) gaat 
uiteindelijk niet door. Hoewel de verdeelsleutel hiervan over de twaalf provincies op dit  
moment nog niet is vastgesteld, is wel duidelijk dat de € 2,5 miljoen waarop wij de 
cofinanciering vanuit het rijk hadden ingeschat, niet meer reëel is. Echter, de drie pro-
jecten zijn dusdanig opgesteld, dat deze ook met minder financiering, maar dan min-
der intensief en met een kleiner aantal herbestemmingen en restauraties, doorgang 
kunnen vinden. Onze huidige inschatting is, dat er vanuit het rijk tussen € 0,5 miljoen 
en € 1 miljoen beschikbaar wordt gesteld voor de Drentse projecten. Wij zetten ons 
actief in voor een zo gunstig mogelijke uitkomst voor Drenthe. 
 
Positief is dat de Rijksgebouwendienst € 2,5 miljoen toegezegd heeft voor het project 
‘Vitalisering Veenhuizen’, waardoor na de zomer kan worden gestart met de restaura-
tie en herbestemming van het Maallustcomplex. Deze ontwikkeling biedt aankno-
pingspunten om hierop met een eventuele bijdrage van OCW en de provincie aan te 
haken en rond het Maallustcomplex een aantal andere gebouwen in de restauratie 
mee te nemen. Met dit cluster aan maatregelen zou dit gedeelte van Veenhuizen een 
grote impuls krijgen met de daarbij behorende passende economische ontwikkelingen, 
door de herbestemming van gebouwen. Voorwaarde voor onze deelname blijft wel dat 
het een zogenaamd leer-werkproject moet betreffen.  
 
Beantwoording vragen Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 27 mei 
In deze commissievergadering is een aantal vragen gesteld, waarvan door ons een 
schriftelijke beantwoording is toegezegd. Wij kiezen ervoor de beantwoording in deze 
brief op te nemen. Het betreft de volgende vragen. 
 
Vraag 1 
Is er ook sprake van banenverlies in de zogenaamde ‘zachte’ sectoren en welke 
maatregelen neemt de provincie daartegen? 
 

Antwoord 1 
De zogenaamde ‘zachte’ sectoren binnen de economie bestaan onder andere 
uit de kunst- en cultuurwereld, zorg- en welzijnsinstellingen, ideële instellingen 
en woningcorporaties. Daar vallen op dit moment niet de klappen als het gaat 
om werkgelegenheid. In de zorgsector is er nog steeds sprake van een tekort 
aan arbeidskrachten. De voorstellen in de versnellingsagenda zijn vooral gericht 
op de sectoren, waar nu of op korte termijn sprake is van banenverlies.  
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Vraag 2 
Is er de mogelijkheid om bij aanbestedingen voorrang te geven aan regionale bedrij-
ven? 
 

Antwoord 2 
Met betrekking tot al onze aanbestedingen voor werken, leveringen en diensten, 
die onder Europese aanbestedingsgrenzen vallen, streven wij ernaar om in  
ieder geval minimaal één Drentse (MKB-) leverancier uit te nodigen. Deze zal 
op dezelfde criteria beoordeeld worden als de andere gegadigden. Om dit be-
leid mogelijk te maken is inmiddels een aanpassing van het huidige beleid 
voorgesteld.  
Daarnaast onderzoeken wij de mogelijkheden om regionale bedrijven nog meer 
te betrekken bij aanbestedingsprojecten van de provincie Drenthe. In een vol-
gende vergadering zullen wij u hierover nader informeren.  

 
 
Vraag 3 
Is er bij de intensivering van de ecologische hoofdstructuur sprake van voorfinancie-
ring voor het rijk? 
 

Antwoord 3 
De intensivering van de ecologische hoofdstructuur betreft het naar voren halen 
van ILG-budget. Hiertoe wordt geld naar voren gehaald dat begroot was voor 
2013. Het betreft dus geen voorfinanciering door de provincie. 

 
 
Vraag 4 
Waarom is het opruimen van asbestdaken niet meegenomen in de versnellingsagen-
da? 
 

Antwoord 4 
Het project asbestdaken is al van start gegaan en er is geen versnelling nood-
zakelijk. De asbestsanering wordt gekoppeld aan het programma Klimaat en 
Energie, maar is geen versnelling van bestaand beleid. 

 
Wij hopen u met deze brief voldoende te hebben geïnformeerd over de voortgang van 
de Drentse versnellingsagenda.  
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
Bijlage(n): 
jk/coll. 
 


